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Motto: 
Este o provocare ca, după 
patru ani de implicare în 
executivul administraţiei 
locale, să vă transmit un 
mesaj din ...opoziţie! Am 
"descoperit" şi v-am dovedit 
în numai patru ani că, în 
Arad, se poate face efectiv 
ceva concret. Toate 
obiectivele realizate au fost 
necesare oraşului. Toate 
pentru dumneavoastră. Eu 
consider că am făcut parte 
dintr-o echipă care a conceput 
şi finalizat lucruri utile pentru 
oraşul nostru. Aradul este şi 

va fi din ce în ce mai curat, va fi mai luminat, are mai multe străzi asfaltate, are mai multe 
străzi canalizate, are un ştrand mai frumos, are deja un vizibil dinamism în dezvoltarea 
economică şi deci un nivel de trai mai ridicat. Nu am făcut tot ce mi-am propus, patru ani nu 
ajung pentru a rezolva toate problemele oraşului, dar vă asigur că voi fi atent ca această 
administraţie locală să continue programul strategic propus de dumneavoastră. Voi sprijini 
orice program bun propus de executiv, voi promova programe noi! Eu voi fi întotdeauna 
alături de dumneavoastră, stimaţi arădeni! 
 

În temeiul art.51 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, republicată,  prezint 
următorul  
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2007 

Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. Am 
susţinut prin votul meu favorabil proiectele de hotărâri  ale căror efecte 
vor transforma cu adevărat  faţa oraşului, aducând cetăţenilor servicii 
publice noi sau rezolvarea unora dintre problemele urbane cu care se 
confruntă:  
-Aprobarea studiilor de fundamentare şi înfiinţare, a regulamentelor, 
caietelor de sarcini  pentru  servicii publice noi: patinoarul, ştrandul, 
ridicări vehicule abandonate, fără stăpân şi parcate neregulamentar, 
organizarea licitaţiei pentru închirierea spaţiilor comerciale din incintă,  
preluarea în gestiune a mijloacelor fixe aparţinând  ştrandului Neptun,  
-aprobarea de cofinanţări pentru proiecte culturale (Italia-România-
Resurse în reţea, acţiuni de formare pentru guvernarea dezvoltării 
locale;  
-înfiinţarea Asociaţiei Stefan Cicio-Pop, în scopul  ocrotirii 
patrimoniului istoric material şi imaterial al oraşului Arad şi studierea 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

24 24 



acestuia prin cercetări istorice, arheologice, antropologice şi de istoria 
artei, susţinerii publicaţiilor ştiinţifice de specialitate, a materialelor de 
popularizare, organizarea de manifestări ştiinţifice şi expoziţionale, 
sensibilizării opiniei publice în activitatea de ocrotire a patrimoniului 
arădean, promovarea culturii şi civilizaţiei specifice municipiului şi 
judeţului Arad, ca model de convieţuire multiculturală, promovării 
cooperării interetnice şi interconfesionale, a valorilor culturale ale 
etniilor care au contribuit la constituirea patrimoniului material şi 
imaterial comun al Aradului, în conformitate cu normele europene, 
promovării turistice a patrimoniului istoric al zonei Aradului; 
-continuarea sprijinirii procesului investiţional particular şi public prin 
aprobarea  documentaţiilor de urbanism pentru construirea de clădiri cu 
destinaţie locativă, hale de producţie, sedii de firme, show-room, clădiri 
multifuncţionale, complexe comerciale de tip mall, depozite;  
-aprobarea criteriilor specifice pentru finanţarea  nerambursabilă a unor 
proiecte culturale şi sportive,  de învăţământ, de tineret şi recreative 
-actualizarea actelor constitutive ale societăţilor comerciale de sub 
autoritatea Consiliului Local; 
-darea în administrarea Teatrului Clasic „Ioan Slavici” a clădirii în care 
acesta îşi desfăşoară activitatea; 
-aprobarea contractului de grant pentru implementarea suportului de 
consultanţă pentru programul de îmbunătăţire a transportului public;  
-aprobarea studiilor de fezabilitate sau a  proiectelor tehnice şi detaliilor 
de execuţie pentru obiective de investiţii publice de 
amploare:consolidări clădiri ale învăţământului preuniversitar, 
canalizare menajeră  Strand Neptun, aprobarea măsurilor tehnice de 
realizare a  obiectivului”Reabilitarea centrului istoric vechi al 
municipiului”, împrejmuiri şi utilităţi la depozitul de maşini abandonate, 
amenajare ştrand Neptun, amenajare teren sintetic Şega, împrejmuire 
teren de fotbal pentru antrenament-Stadionul Motorul, complex de 
locuinţe colective garsoniere şi tip cămine de nefamilişti în cartierul 
Sânicolaul Mic, locuri de joacă în municipiul Arad, legătură rutieră 
Calea Aurel Vlaicu-str. Câmpul Liniştii, centura Arad, etapa I,  
amenajare spaţii recreative, vestiare modulare, racord utilităţi vestiare şi 
împrejmuire  teren sport Sânicolaul Mic, transportul şi depozitarea 
zgurii şi cenuşii în slam dens  la CET Arad pe lignit, continuarea 
studiilor pentru consolidări şi reparaţii la clădirile învăţământului 
preuniversitar, dotări moderne cu grupuri sanitare în acelaşi domeniu, 
amenajare platforme gospodăreşti în zonele de locuinţe, executarea 
împrejmuirii terenului adiacent podului rutier Micălaca şi legăturii 
rutiere Subcetate”, sistem informatic integrat al Primăriei Municipiului 
Arad;  
-aprobarea aderării la Asociaţia „Alicans” pentru coordonarea  lucrărilor  
de dezvoltare a infrastructurii apă-canal conform programului 
„Reabilitarea şi modernizarea sistemelor de apă şi canal din judeţul 
Arad”;  
-atribuirea unor denumiri de străzi (din Cartierul Verde, Cornelia 
Bodea), de parcuri (Tudor Arghezi), prin unele din acestea promovându-
se valori şi personalităţi sprijinite de mişcarea liberală, stadionul 
municipal „UTA-Francisc Neuman”, cartier Sud, denumiri acceselor 
care delimitează cvartalele situate pe Insula Mureş. 



-reglementarea situaţiei juridice a Poligonului de tir;  
-înfiinţarea a două pieţe publice;  
-înfiinţarea Poliţiei Comunitare; 
-aprobarea garantării unui împrumut intern de 33 milioane lei. 

M-am abţinut de la vot în cazul unor proiecte ca :  
-rectificarea bugetului de venituri şi chetuieli, nefiind de acord cu 
influenţele propuse din luna aprilie 2007; 
-modificarea Hotărârii privind reglementarea traficului greu în 
municipiu; 
-atribuirea denumirii cartierului I G Duca fostului cartier Poltura, 
deoarece nu am considerat oportună această modificare de denumire. 
Etc. 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate.  
În calitate de  vicepreşedinte al Comisiei de urbanism, construcţii şi 
amenajarea teritoriului din cadrul Consiliului Local al Municipiului 
Arad,  am participat la 29 de întruniri ale acesteia dintr-un total de 31.    

31 29 

Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele de hotărâri normative si 
probleme de interes public. 
În cursul acestui an am participat la dezbaterea publică privind proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Municipiului Arad pentru anul 
2007(1.02.2007). 

 

 
 

1.02.2007 
Dezbatere publică 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

 

În cursul acestui an am formulat în cadrul şedinţelor Consiliului Local 6 interpelări, după cum 
urmează:  
1-Care este stadiul rezolvării pasajelor denivelate pe centură?(15.06.2007), 
2-Studii de trafic în format electronic, termen lung, mediu şi scurt(15.06.2007), 
3-Comisia de sistematizare a circulaţiei să ia măsuri în Piaţa Spitalului, spre dreapta,  spre 
Spitalul Judeţean(16.08.2007), 
4-Să se ia atitudine vis a vis de întreruperile dese de curent din oraş(16.08.2007), 
5-Să se ia măsuri în vederea fluidizării circulaţiei când se lucrează în carosabil (30.10.2007) 
6-Care este situaţia  pasajelor de trecere pe centură?(30.10.2007).  
 
 
 


